
Emlékeztető
A KHK 2024. október 7-én tartott üléséről

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(192./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a szeptember 30-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(193./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni tanácson törtlntekről.
● Beszámolt a Képviseletnek az előző heti egyéb, elnöki pozíciójához köthető

tevékenységeiről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az aktuális hallgatói megkeresésekkel kapcsolatos

tevékenységeiről.
● Beszámolt a KTH önköltségcsökkentésről szóló pályázatokkal kapcsolatos

tevékenységeiről.
● Beszámolt a legutóbbi Szakfelelősi Értekezleten történtekről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Ismertette a következő KPB ülés időpontját.
● Ismertette a következő Pályázati Bizottság ülés témáit.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a rendszeres szociális ösztöndíj pályázatok eredménye elleni

hallgatói felszólalásokkal kapcsolatos teendőiról.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt GTK Sportnappal kapcsolatos gazdasági tevékenységeiről.
● Beszámolt a Kolimpia lezajlását követő gazdasági tevékenységeiről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a kolimpiáról szóló kollégiumi gondokkal történt egyeztetéséről.
● Beszámolt a legutóbbi KKB-n történtekről:

○ Ismertette a 2024/2025-ös év tavaszi félévre szóló kollégiumi
férőhely osztással kapcsolatos fejleményeket.

○ Beszámolt a KEFIR 3.0-val kapcsolatos fejleményekről.
○ Beszámolt a kari várólisták jelenlegi állásáról.
○ Beszámolt a KFSZ, KFP, KU és HFKJSZ szabályzatok

aktualizálásáról.
● Beszámolt az aktuális rendezvénybejelentőkkel kapcsolatos

tevékenységeiről.



9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az Erasmus+ Mobility Meet Up eseménnyel kapcsolatos

tudnivalókról.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyabál szervezésével kapcsolatos tevékenységeiről, a

helyszínnel és fellépőkkel való kommunikációjáról.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
○ Beszámoltak a HÖOK Programíró hétvégén történtekkel

kapcsolatban.
○ Az ország Egyetemi Hallgatói Képviseletei elnökeinek és a

HÖOK-nak a Kulturális- és Innovációs Minisztériummal történt
egyeztetéséről.

○ Beszámoltak az egyetemi 0. matek ZH-val kapcsolatos
tudnivalókról.

○ Beszámoltak a Hallgatói Esélyegyenlőségi Bizottsággal kapcsolatos
aktualitásokról.

○ Beszámoltak a kari gólyabálokkal kapcsolatos tudnivalókról.
○ Beszámoltak az egységes Hallgatói Képviseleti ZH időpontjáról.

12. Előterjesztések:
● Hunyadi-nagy Sára előterjesztette javaslatát a 2024/2025-ös tanév tavaszi

félév tanulmányi ösztöndíj osztás elveire vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(194./2024 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a múlt heti kettő gazdasággal és rendezvényekkel

kapcsolatos Stratégiai Bizottság ülésen történtekről.
● Hunyadi-Nagy Sára beszámolt a legutóbbi szakfelelősi értekezleten

történtekről.
● Lendvay Tardos beszámolt a legutóbbi Sportszervező Csoport ülésen

történtekről, valamint a GTK Kari Sportnappal kapcsolatos
tevékenységeiről.

● Ölveczki Máté jelölte Kanyó Zakariást a következő GTK HK Alumni Est
főszervezőjének.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(195./2024 KHK határozat)

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


● Pinti Panka Rebeka ismertette a következő OSZB ülés időpontját.
Beszámolt a héten megtartott tankörökről, valamint a Hallgatók az
oktatásért pályázat értékelésének elkészültéről.

● Szabó Georgina beszámolt a Wigner Jenő Fotókörrel kapcsolatos
tevékenységeiről.

● Szőllősy Blanka beszámolt GTK Kari Hallgatói Tisztújító Fórum
szervezésével kapcsolatos tevékenységeiről.

● Tóth Márton ismerette a következő Gólyatanács tematikáját.

Az ülés időtartama: 3 óra 35 perc (18:00-21:35)
A következő ülés ideje: 2024. október 21. 18:00 óra

Budapest, 2024. október 07.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök
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192. A GTK HK elfogadta a 2024.
október 7-ei ülés napirendi pontjait. 14 0 0 0 Janó Hanna

193.
A GTK HK elfogadta a 2024.

szeptember 30-ai ülés
emlékeztetőjét.

14 0 0 0 Janó Hanna

194.
A GTK HK elfogadta a

2024/2025-ös tanév tavaszi félév
tanulmányi ösztöndíj osztás elveit.

14 0 0 0 Hunyadi-Nagy Sára

195.
A GTK megszavazta Kanyó
Zakariást következő GTK HK
Alumni Est főszervezőjének.

14 0 0 0 Ölveczki Máté

Mellékletek:

● 2024. szeptember 30. KHK ülés emlékeztető



● Napirend_2024_10_07
● 2024/2025-ös tanév tavaszi félév tanulmányi ösztöndíj osztás elvei


